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PROCES  VERBAL 
 

Încheiat azi,   29  iunie   2023   în şedinţa  ordinară a Consiliului Local Cicârlău. 
 Sunt prezenti fizic si online  la  sedinta:  13  consilieri locali din cei  13  in functie . 
Participă domnul primar – Sorin Lupse,  d-nul viceprimar Dănuț Nicolae, Herta Marius Nicolae, 
consilier personal al primarului  si  secretarul   general al comunei Georgela Pop. Şedinţa este 
deschisă de primarul comunei care  dă citire ordinii de zi :  

1. Proiect de hotărâre privind  decontarea navetei cadrelor didactice .  

2. Proiect de hotărâre privind  solicitarea trecerii din domeniul privat al statului în domeniul 

privat al comunei Cicârlău, județul Maramureș a imobilului -„CIRCUMSCRIPȚIE SANITAR 

VETERINARĂ Cicârlău ” . 

3. Proiect de  hotărâre  privind rectificarea bugetului local  .  

4. Diverse  
 Domnul primar – propun suplimentar pe ordinea de zi un proiect de hotarare privind 

aprobarea unor măsuri în vederea realizării obiectivului de investiții ”Realizarea, implementarea, 
utilizarea și administrarea sistemelor informatice de înaltă performanță, la nivelul județului 
Maramureș, dezvoltate și găzduite prin sistemul Cloud Regional Nord-Vest”. Am primit  o adresa 
din partea CJ MM prin care ne solicita să aprobăm  cu celeritate  acest proiect , daca suntem 
deacord.  Supune la vot ordinea de zi propusă  -  13 voturi pentru. 

Frentiu Zamfir Dorin, presedinte de sedinta intreaba  consilierii daca au obiectiuni  la 
procesele verbale anterioare , care sunt aprobate in forma prezentata. 
 Se trece la discutarea punctului  1 de pe ordinea de zi Proiect de hotărâre privind  decontarea 
transportului  cadrelor didactice pentru lunile martie- mai 2023  in suma de 7488,96 lei. 13 voturi 
pentru . 
Se trece la discutarea punctului  2 de pe ordinea de zi Proiect de hotărâre privind solicitarea trecerii 
din domeniul  privat al statului în domeniul privat al comunei Cicârlău,  județul Maramureș,  a imobilului „ 
CIRCUMSCRIPȚIE SANITAR VETERINARĂ CICÂRLĂU, 
clădire  si  teren aferent  ”. 
Domnul primar-  asa cum  am mai discutat  am primit  o adresa din partea CJ MM prin care ne-a adus la 
cunostiinta faptul ca  Ministerul Agriculturii, Agentia Domeniilor Statului  a  trimis    adrese prin care sunt 
deacord cu  predarea din domeniul privat al statului in domeniul privat al comunelor a circumscriptiilor  
sanitar veterinare  din localitati.   Ar fi pacat sa nu o achizitionam , este o cladire  din centrul comunei, care 
are un pret de  inventar de 71382,52 miilei. Daca sunteti deacord  o sa trimitem hotararea CJ MMM pentru 
derularea procedurii. O sa fie facuta o evaluare  actualizata.   Este supus la vot proiectul de hotarare 13 
voturi pentru .  
Se trece la discutarea punctului 3 de pe ordinea de zi – proiect rectificare buget local  
 Domnul primar – am primit  banii pe proiectul pe Silvomediu , care  intra la pasuni obligatoriu  si  am primit 
de la CJ 320 mii lei, bani pe  care îi  vom   aloca pentru proiectul  pe apa. Asa cum stiti luna trecuta am 
luat de aici si am pus pentru contributia la POIM 581 mii lei, care încercam sa-i punem  înapoi. Este supus 
la vot proiectul de hotarare  - 13 voturi pentru  
Se trece la discutarea punctului  4 de pe ordinea de zi  - proiect de hotarare privind aprobarea unor 
măsuri în vederea realizării obiectivului de investiții ”Realizarea, implementarea, utilizarea și 
administrarea sistemelor informatice de înaltă performanță, la nivelul județului Maramureș, 
dezvoltate și găzduite prin sistemul Cloud Regional Nord-Vest”. 

 Domnul primar  este un proiect  care presupune incheierea unui parteneriat între Unitatea 
Administrativ teritoriale din judet  cu  Județul Maramureș, prin Consiliul Județean Maramureș și 
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UAT-urile din județul Maramureș, în vederea implementării unui proiect cu finanțare din fonduri 
externe nerambursabile, prin Programul Regional Nord-Vest 2021-2027, având ca obiectiv 
”Realizarea, implementarea, utilizarea și administrarea sistemelor informatice de înaltă 
performanță, la nivelul județului Maramureș, dezvoltate și găzduite prin sistemul Cloud Regional 
Nord-Vest”.  CJ MM  a incheiat acord de parteneriat  cu  judetele Bihor, Bistrita Nasaud, Satu Mare 
si Salaj  pentru  instalarea si  adaptarea  aplicatiilor software necesare pentru realizarea 
comunicarii  bazelor de date ale fiecarei UAT din acord.  

 Este supus la vot proiectul de hotărâre – 13 voturi pentru . 
 Diverse  
Domnul primar – am primit devizul de la DELGAZ pentru extinderea la Ilba , care este in 

valoare de 560 mii lei.  Este vorba despre introducerea a 1870 ml de teava, subtraversari . Noi am 
avut alocati in buget 240 mii lei. Am trimis mai multe solicitari la firme autorizate pentru   oferte de 
pret.  O sa trebuiasca sa suplimetam fondurile.  

 Pe componenta C10  cu privire la informatizarea si digitalizarea primariei avem firma 
castigatoare Indeco, asteptam produsele. 

Azi vom primi sper proiectul tehnic pentru apă  pe Angel Saliny, deci  nu au trecut doi ani 
cum s-a afirmat, ci iată că in cateva luni s-a semnat contractul ,facem proiectarea si apoi executia.  

Statia de autobuz de la DE s-a rasturnat , am turnat beton si o sa o prindem cu ancora  
chimica . 

 Am facut un anunt catre  cetateni prin care ii informam ca continuăm procedura de 
achizitionare a terenurilor , pentru a-i da destinatia de pasune si  pentru zonele turistice de pe 
Valea Porcului si Valea Mare. Am fost la o întrunire la Prefectură,  cu unul dintre autorii Codului 
administrativ si am observat că  marea majoritate a primarilor din judet   se confruntă cu  problema 
scoaterii pasunilor din circuitul agricol pentru investitii.  

 Cu privire la Gradinita Cicarlau, avem proiectul, se face evaluarea  tehnica. Am solicitat 
doamnei director sa  mute Gradinita  pana in  15 iulie 2023. Copii vor fi dusi la gradinita din Ilba. 

Era  vorba  sa merg la Bucuresti , dar am renuntat.  ACOR ne-a donat terenul , trebuie sa 
merg  la Bucuresti pentru semnarea  contractului . 

 Am auzit ca s-ar putea deschide finantare pe Anghel Saliny pentru gaz, avem depus un 
proiect pentru Handal , care s-ar putea realiza. 

 Balan Radu  Ovidiu –  ce ne puteti spune  despre  rezultatele copiilor la evaluare 
Domnul primar – din cate stiu la Ilba au fost note mai mari , sunt 5 medii din  17 sub nota 5  
 Balan Radu Ovidiu – proiectul pe POIM in ce stadiu se afla acum ? 
Domnul primar -  am discutat cu cei de la Vital si au zis  ca au scos la licitatie  5  statii de 

epurare si nu s-a prezentat nimeni . Trebuie sa ducem mai departe proiectele pe care le avem in 
implementare , care vor veni in completarea POIM-lui. 

 Miclaus Maria – am vazut ca CFR  curata terenul 
 Domnul viceprimar – da, dupa zeci de ani  in care nu au curățat nimic, curăță , dar nu cât 

ar trebui.  
 Dorca – doreste sa intrebe dacă  când s-a votat proiectul de apa  nu  s-a votat si   cu 

bransmanete? 
 Domnul primar – nu, bransamentele vor fi  prin POIM si AS.  
 Dorca Nicolae-  s-au primit banii pe Anghel Saliny?  
 Domnul primar – nu inca , avem semnat contractul de finantare , avem proiectul tehnic, 

azi, trebuie sa fie evaluat si scos la licitatie.  
 Andrei Jurje – intreba daca  contractul de donatie era singura modalitate  de a prelua 

terenul de la ACOR ,  donatia este atacabila. 
 Domnul primar – daca il primim fara  nici un  cost, este in interesul nostru. Nicolae Sabau a 

vandut terenul ACOR-lui.  
 Nicu Bledea – cat au costat lucrările de la pasune si ce se va face cu masinile de la 

scoala? 
Domnul primar – aproximativ  50 mii lei.  
Viceprimar - 51850 lei, mai exact.  
 Domnul primar – panunea asta, daca vom reusi s-o  concesionam va fi o gura de oxigen 

pentru comuna , cu un euro/mp patrat s-o   concesionam si   vom castiga 100.000 euro /an.  
 O sa vina probabil si microbuzul electric pe care-l vom preda la scoala. Nu m-am gandit ce 

o sa facem cu ele, in functie  de ce ne va permite  legislatia.  
 Bledea Ioan – este pacat ca stau afara in ploaie. In legatura cu pasunea daca o inchiriam  

anual nu mai trebuia sa platim acuma s-o curete. 
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 Roman Ioan Dorel-   este o problema cu  Cristi , baiatul lui Tong, este un pericol pentru 
oameni. 

 Secretar general al comunei – cunostem situatia, a fost dus din nou la Sighet, am  luat 
legatura cu mai multe centre din tara, dar nu syunt locuri, decat pe liste de asteptare.  

 Liviu Pop -  am mai discutat despre  persoana din Vii pentru buletin , daca nu s-ar putea 
face pe scoala din Bargau  domiciliul , ii trebuie un act cu domiciliu permanent.  La hala , unde stă 
acuma , nu este destinatie de spatiu de locuit. 

 Domnul primar – caminul din Bargau va intra in  renovare , iar la scoala va trebui sa 
amenajam sectie de votare , anul viitor este an electoral.  

 Frentiu Zamfir dorin  , ii trebuie un domiciliu , eu pot s-i fac pe adresa de pe strada Livezii. 
 Liviu Pop -  caminele de la apa s-au facut , dar ar trebui finalizate, deoarece  sunt un 

pericol pentru cetateni si pentru copii.  
 Domnul primar -  ei lucrează, le-am cerut o situatie cu cat au  efectuat din lucrari , le-am 

facut si sesizare in scris .  
 Liviu Pop – ar trebui intervenit un pic pe drumul de la palincie in sus si drumul catre bazinul 

de apa.  
 Domnul primar – vom face lucrări in continuare, trebuie cei de la Orange sa-si mute stalpul  

              Liviu Pop – care este situatia lemnelor ? 
     Domnul primar – luni a fost facuta o receptie  de  94 metri ster, se dau in functie de cereri.Vor mai fi.  
 Liviu Pop -  ar trebui montată o placa la centrul multifuctional din Vii, să stie lumea ce este acolo.  
 Dorca Nicolae – sesizează transportul necontrolat care se face pe Valea Mare, efectiv sunt masini care 
urca pe trotuar. 
 Frentiu Zamfir Dorin -  ar trebui intervenit un pic si pe  drumurile din câmp si ar trebui  dată o denumire la 
strada către  familia Zete pentru  a putea face extinderea la gaz . 
 

Nemaifiind alte discutii pe ordinea de zi se declara inchisă sedinta ordinară a consiliului 
local.  
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